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זה נתן לנו רוח גבית . בתל אביב" כוכב הצפון" אלפי תודות על שנרתמתם לפעול בענייני שכונת, ראשית

קיבלו "שפנינו אליהם  בזמן שכל העיתונאים, וכחתם שאתם מצדיקים את שמכם ה.לית נפלאהאמור
  !!!ץ "אומ, כל הכבוד על האומץ. המעורבים מותברגע ששמעו את ש" רגליים קרות

 כל החמישה,  חברי ועד נבחרים7מתוך  .צחון מוחץ לאנשים שצידדו בנוייתה ניוצאה בבחירות ההת
שלושת . גרוסמן מאנשיו ר צחי"ד איתן ארז וד"השניים האחרונים הם עו, מאנשינו ראשונים הםה
  הצלחנו להביא במזג אויר.  קולות200יב ה ארז וגרוסמן סב , קולות400ראשונים קיבלו סביב ה

הצלחנו ליצור . א" מסך בעלי זכות ההצבעה ושיא עירוני חדש בת33%,  תושבים להצביע700גשום 
  .של מאות אנשים בשכונה ורשימת אנשים שרוצים להיות פעילים רשימות אנשי קשר

חומת האדישות של הרוב להבקיע את  ,סכולאחרי הרבה מאד שנים של ת, הצלחנו, במילים אחרות
  .הדומם

  ?מנם והא. ולפעול בשקט לטובת השכונה לכאורה הצלחנו ואפשר לעבור לשלב הבא של ניצול ההצלחה
שעניינם תביעה על הוצאת , איומים אישיים עלינו ד איתן ארז מפיץ בקרב אנשיו"עו. חוששני שלא בדיוק

כעורך דין ייתכן שגם ינסה   לאור כישוריו.נגדנו בסך של מליון שקל על פגיעה בשמו הטוב לשון הרע
עיריית  המחלקה המשפטית של, ה לא פשוטהויש עוד בעי. שונים להטות את הכף באמצעים משפטיים

  . שיכולה לשתף פעולה איתו ועם אחרים, א"ת
  .ולא רק בשכונתנו להלן אפרט מה מטריד אותי ומדובר בכל המרחב שמצפון לירקון

שנוקטים שיטות של , גופים חרדיים קיצוניים כונותינו חדירה והתפשטות שלאנחנו רוצים לבלום בש
אינם מכירים בחוקי המדינה ופועלים כעולה  ארגונים אלה. בעיקר מול בני נוער, להחזרה בתשובה הטפה

  :בשביל לבלום אותם עומדות בפנינו שתי דרכים בלבד .על רוחם
  .לסילוקםבדרכים לא חוקיות , לפעול מולם בשיטותיהם. א
  מערך הפיקוח והאכיפה העירוני והמחלקה   לפעול מולם בצורה חוקית בלבד תוך הסתמכות על. ב

  .א" בעיריית ת משפטית     ה
  .מעדיף את האפשרות השנייה, כאזרח שומר חוק, אני אישית
ת יתה משתלטיה, הפיקוח והאכיפה היה קיים אמר פעמים רבות שלולא מערך, ראש עירנו, רון חולדאי

  .ולוחמנית בעורפו מערך כזה לא יכול לפעול ללא מחלקה משפטית מגבה. א"על ת אנרכיה טוטלית
אם אנחנו לא רוצים פה אנרכיה אנחנו חייבים מחלקה משפטית חזקה שנותנת גבוי למערך הפיקוח 

  תופועלת בנחישו) 'ד מוכרים וכו"עו, תאגידים, עמותות(בעלי עניין  לא פוחדת מגורמים, האכיפהו
מחלקה . החוק ולא עם עוקפי החוק מחלקה שתשתף פעולה עם אוכפי. ועקביות להשלטת החוק בכל העיר
  . ד מוכר או תאגיד או עמותה חזקה"גם אם מולה יתייצב עו, השורה שתטפל בכל תלונה של אזרח מן

  . חייב להיות חוק אחד לכולם
  ?מהן המטרות שהייתי שמח אם היו מושגות 

  
  תלונות שיופנו אליהם בעתיד "יטייחו"ו" ימרחו"ב את המחלקה המשפטית בכדי שלא היט" לנער. "1

  .ד בכל רחבי העיר" בנוגע לפעילות חב    
  
   שיוודא,  הדוק על פעולותיה לוודא שהמחלקה המשפטית יודעת שמעכשיו היא נתונה תחת פיקוח. 2

  ".חוק אחד לכול"היצמדות לעקרון של     
   
  ). לעיל2סעיף (הדימוקרטיה  ם חוקרים לנבור בדבר ולהיהפך לכלבי השמירה שללגרום לעיתונאי. 3
  
  , להערכתי זה מקרה של פעם בשנה .29.9.09השקעתי מאמץ אדיר בפנייה שלי למחלקה המשפטית ב . 4
  .הם לא טרחו לבדוק אף אחת מטענותיי .ומעובד באופן כזה שמגיע אזרח עם תיק ראיות מסודר   

  .מפורשות שיעשו כן יי עם שאלות הבהרה למה ששלחתי למרות שביקשתיהם לא חזרו אל
מים שלחתי עוד תזכורת ב  י10לאחר  .שלחתי תזכורת. 28.10.09הם לא חזרו אליי עם תשובה עד 

אברבך לעניין אחר  מר קלמן,  ימים פורסמה תשובה של מנהל רובע צפון מערב5אחרי   10.11.09
בסיפא של מכתבו התייחס בשלוש שורות ). המשפטית תכתיב מהמחלקהלהערכתי קיבל זאת כ(לחלוטין 



 שבועות 4להם  ככה נעלמו( כמכתב הייחוס 28.10.09שהוא מתייחס למכתב שנשלח ב  תוך, לפנייתי
  ).במניין השבועות שלא ענו לפנייתי

ד איתן "במקביל התנהלה התביעה המנהלית של עו .התשובה שהשיב אינה עניינית וחרגה מכל זמן סביר
  .החומר ששלחתי היה יכול לבטל תביעה זו על הסף אילו היה נעשה בו שימוש .ארז מול העירייה

. והמשפט הסתיים בפשרה )בחירות(ד ארז בוצעה "תביעתו של עו, לא נעשה בחומר שימוש, במקום זאת
  : מטרות שהייתי רוצה שתושגנה בעניין זה .לא מחוייבת המציאות

שחסר לי ואדע איך להימנע  אולי יש נתון. כל ההתנהלות הזו וסיבותיהלקבל הסבר מפורט על   .א
  . נפש כזו בפעם הבאה שאעשה צעד כזה מעוגמת

  .למנוע מצב כזה בעתיד כי המחלקה המשפטית תדע שהיא נתונה לפיקוח  .ב
  לנו ולחברינו  כך יוכלו להפריע. ד איתן ארז ואת המחלקה המשפטית למגננה"להכניס את עו  .ג

   ד שם"ד איתן ארז ייצג את אחת מעמותות חב"רמת אביב טוענים שעו(ת אביב פחות ברמ      
  אבל בלי שמו(לפני הבחירות  באיגרת שהוא הפיץ בשכונה שלנו יום. במשפט שהתנהל מולם      
  ).כי הנושא עדיין בבדיקה,  מידע זה אל תפיצו. ד"הוא טען שאין לו שום קשר לחב)  וחתימתו     

  
הם עוד , אחרת .שיש חשיבות עצומה להמשיך בתהליך ולא להרפות, נראה לי ברור מאליו, אתלאור כל ז

  .עלולים להשיב את המצב לקדמותו
באמת  זה ,הרבה הצלחה בהמשך דרככם בכל מה שתגעו בו ,הרבה תודה על הסיוע הנפלא והאמיץ
  ! אינטרס עליון של כולנו שתצליחו 

                    
   

   שנהיה בריאים                                
  אביתר הדר                                 

   כוכב הצפון                                
   תל אביב                                

  
                     

 


